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Abstract (en)
The table top or work surface consists of a plurality of blocks (1, 2, 3, 4,...), each of which is cut from a multilayer board which consists of alternating
veneer layers (10, 11) with different fibre directions. Produced on the board surface is a strip pattern which is obtained by means of the alternating
cross-cut edges (14) and longitudinal edges (15) of the veneer layers. The table top or work surface has an interesting coloured appearance, high
impact resistance, low tendency to cracking and high dimensional stability. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Tisch- oder Arbeitsplatte besteht aus mehreren Blöcken (1,2,3,4,...), von denen jeder aus einer Multiplex-Platte geschnitten ist und aus
abwechselnden Furnierschichten (10,11) mit unterschiedlichen Faserrichtungen besteht. An der Plattenoberfläche wird ein Streifenmuster erzeugt,
das durch die abwechselnden Hirnkanten (14) und Längskanten (15) der Furnierschichten entsteht. Die Tisch- oder Arbeitsplatte weist ein
interessantes farbliches Aussehen, eine hohe Schlagfestigkeit, geringe Rißneigung und eine hohe Formkonstanz auf.
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